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Seniunaite  Gytarių seniunaitijoje prabuvau ketverius metus. 

Kaip ir praėjusiaių metų ataskaitoje, taip ir šije galiu teigti, kad darbai iš miesto 

savivaldybės visiškai nepajudėjo. 

Žolė nepjauta (pridedu nuotraukas) , medžiai – krūmai   nupjauti pernai, teberiokso  

mupjauti.Niekam nebeįdomu jų išvežti,  

Dvidešimt ir daugiau metų žolės niekas nesugeba nupjauti, gal tie krūmai supus 

per laiką.... 

Buvo rašyta ir infrakstruktūros skyriui ir į FB šiaulių savivaldybės puslapį... 

2019 m, vasario 14 dieną  buvo paminėta Gytarių bendruomenės vienerių metų 

sukaktis 

Kaip ir pernai metais , taip ir šiemet bendruomenė dalyvavome ISS, pateikėme 

paraišką , rašė bendruomenės pirmininkė su niekuo nepasitarus ,  projektą kartu  

su Dainų bendruomene. Projektas buvo pripažintas plagiatu. 

Tada buvo paskelbtas naujas konkursas, projektą rašėme atskirai, vargais  

negalais gavove  pinigėlių. 

Gytarių progimnazijoje vykdėme projektą: 

ŠIAULIŲ GYTARIŲ BENDRUOMENĖ kvietė : 

Į FILMO „ PIRMASIS KVĖPAVIMAS „ PERŽIŪRĄ, 

 Į SAMARA JOGA –„ AMŽINOS JAUNYSTĖS PASLAPTIS“ 

Į KALĖDINĮ RENGINĮ„SEKU, SEKU PASAKĄ“  

Suruošėme ir sukvietėme Gytarių rajono tėvelius ir vaikučius į kalėdinę 

šventę. 

Aplankėme senus ir vienišus Gytarių bendruomenės gyventojus, išdalindami 

jiems maisto paketus,pabendraudami, taip prisidėdami prie skurdaus ir 

vienišo jų gyvenimo. 

 



Kadangi  naujuose seniunaičių rinkimuose dalyvavau tik antrame ture, dėl 

galimai apleistos ir nesukonkretintos seniunaičių rinkimo Šiaulių 

savivaldybėje priimtų įstatymų, galimai nesąžiningų konkurentų apklausos 

lapų iš gyventojų rinkimo, antą turą laimėjo Vida Vainoraitė. 

Linkiu jai tobulėti, dirbti ir sąžiningai panaudoti  skirtus valstybės pinigus 

Gytarių seniunaitijoje. 

Pridedaa nuotraukos. 

 

Su pagarba  

Gytarių seniūnaitė 2019 m. 
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